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Henvendelse fra Nørrebro Lokaludvalg vedr. den midlertidige 

institution i De Gamles By 

Nørrebro Lokaludvalg har modtaget en henvendelse fra Miljøpunkt 

Nørrebro og en række borgere, der er brugere af de grønne områder i 

De Gamles By. De er meget oprørte over, at et af de få grønne 

områder, der er på Nørrebro skal inddrages og bruges til en 

midlertidig daginstitution.  

Nørrebro er et af de kvarterer med færrest grønne områder, hvorfor det 

er meget svært for Nørrebro Lokaludvalg, at forstå, at et af disse skal 

inddrages til kommunalt byggeri. Derfor bakker Nørrebro 

Lokaludvalg op om Miljøpunkt Nørrebros forslag til alternative 

placeringer af denne midlertidige daginstitution. De alternative forslag 

er vedhæftet som bilag. 

Nørrebro Lokaludvalg er enige i Miljøpunkt Nørrebros forslag om, at 

der skal laves en bevarende helhedsplan for de grønne områder i De 

Gamles By. Dette er nødvendigt, hvis der skal ske en forsat udvikling 

af områderne og for at sikre, at de grønne områder ikke i fremtiden 

inddrages, når der er brug for byggegrunde i Københavns Kommune. 

Nørrebro Lokal mener i øvrigt også, at man kan udvikle den 

eksisterende bygningsmasse og tænke i alternativ brug af den.  

Det er i øvrigt vigtigt for Nørrebro Lokaludvalg at slå fast, at såfremt 

den midlertidige daginstitution bliver placeret i de Gamles By så skal 

den være midlertidig. Det vil sige at den skal nedlægges efter 

maksimalt 2 år.  

 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Formand for Nørrebro Lokaludvalg 
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